

## 第一. 那呼召 The Call (p.3)

1. 一開始, 馬太就很清楚表明耶穌就是那 \_\_\_\_\_, 那彌賽亞。
2. 就有智慧的人而言, 耶穌乃是那掌權者; 就軟弱的人而言, 耶穌乃是 \_\_\_\_\_。
3. 耶穌是那救主君王和那公義的 \_\_\_\_\_。
4. 耶穌是那新亞當和那真正的 \_\_\_\_\_。
5. 僅僅參加教會聚會和與耶穌隨隨便便的 \_\_\_\_\_, 是和耶穌所當得的相差極遠。
6. 耶穌配得為之完全的捨棄與 至高的 \_\_\_\_\_。
7. 跟隨耶穌的含意是, 為了祂的榮耀, 過一個徹底 \_\_\_\_\_ 的生活。
8. \_\_\_\_\_ 的意思是要承認你的罪, 為你所犯的罪懊悔, 遠離你的罪, 完全放下自己。
9. 耶穌的跟隨者不 都知道他們要往那裡去的詳細情形, 但他們卻總是知道 \_\_\_\_\_ 與他們同行。
10. 成為耶穌的跟隨者, 正如你所知道的, 你會失去你的 \_\_\_\_\_
11. 跟隨耶穌是把所有的這些東西放下, 好讓我們只為一件事而活, 就是去榮耀 \_\_\_\_\_。
12. 跟隨耶穌, 就是過一個為了祂的榮耀, 完全擺上的生活; 過一個喜樂 \_\_\_\_\_ 祂的恩典的人生。
13. 跟隨耶穌是要信實 \_\_\_\_\_ 祂這個人來過生活。
14. 跟隨耶穌是讓生活的每個範疇、每個細節都完全 \_\_\_\_\_ 在祂的至高無上權柄下。
15. 跟隨耶穌是要活在為了祂的使命的迫切 \_\_\_\_\_ 中。

1. From the very beginning, Matthew makes it clear that Jesus is the \_\_\_\_\_, the Messiah.
2. Jesus is the Sovereign over the wise and the \_\_\_\_\_ of the weak.
3. Jesus is the Savior King and the Righteous \_\_\_\_\_.
4. Jesus is the new Adam and the true \_\_\_\_\_.
5. Jesus is clearly, absolutely worthy of far more than church attendance and casual \_\_\_\_\_.
6. Jesus is worthy of total abandonment and supreme \_\_\_\_\_.
7. To follow Jesus means to live with radical \_\_\_\_\_ for His glory.
8. To \_\_\_\_\_ means to confess your sin, to express sorrow over your sin, to turn from your sin, and ultimately to renounce yourself.
9. Followers of Jesus don't always know all the details about where they're going, but they always know \_\_\_\_\_ they're with.
10. When you become a follower of Jesus, you lose your \_\_\_\_\_ as you know it.
11. To follow Jesus is to lay down all of these things in order to live for one thing: to honor the \_\_\_\_\_.
12. To follow Jesus is to live with radical abandonment for His glory and to live with joyful \_\_\_\_\_ on His grace.
13. To follow Jesus is to live with faithful \_\_\_\_\_ to His person.
14. To follow Jesus is to live with total \_\_\_\_\_ in His sovereign, supreme authority in every domain and over every detail in your life.
15. To follow Jesus is to live with urgent \_\_\_\_\_ to His mission.

\*